
Protokół Nr XL / 2018 
z XL sesji Rady Powiatu Łańcuckiego 

z dnia 17 października 2018 r. 
 
 

XL sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Bursie Szkolnej w Łańcucie, 
przy ul. Armii Krajowej 51 pod przewodnictwem Stanisława Panka, 
Przewodniczącego Rady Powiatu Łańcuckiego. W sesji udział wzięło 18 radnych, co 
stanowi kworum, wobec powyższego Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad 
i podejmowania uchwał. Następnie powitał gości, radnych, Zarząd Powiatu 
Łańcuckiego oraz pracowników Starostwa (lista radnych i gości w załączeniu do 
protokołu).  
 
 
Ad. 2. 

Ustalenie porządku obrad. 
 
Do porządku obrad nie zgłoszono żadnych zmian, ani uwag.  
 

Porządek obrad obejmuje: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów oraz 

umieszczanie ich na parkingu strzeżonym.  
4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Powiatu 

Łańcuckiego na rok 2019 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 
o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2013 r. o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie”.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia logo Powiatu Łańcuckiego. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/55/2015 Rady Powiatu 

Łańcuckiego z dnia 23 czerwca 2015r. – Statutu Powiatu Łańcuckiego. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2018. 
8. Podsumowanie działalności Rady Powiatu Łańcuckiego i Zarządu Powiatu za 

okres V kadencji 2014 – 2018.  
9. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

10. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
11. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
12. Sprawy różne.  
13. Wręczenie pamiątkowego symbolu „Zasłużony dla Powiatu Łańcuckiego”. 
14. Zakończenie. 

 
 
 
 



 2

Ad. 3. 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów 

oraz umieszczanie ich na parkingu strzeżonym. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Damian Szubart Naczelnik Wydziału 

Komunikacji.  
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów.  
Głosów w dyskusji nie było.  

 
Przewodniczący Rady Powiatu odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych jednogłośnie (stan radnych 
wynosi 15 osób). Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad 
stwierdził, że Uchwała Nr XI / 238 / 2018 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie 
ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów oraz umieszczanie ich na parkingu 
strzeżonym została podjęta (uchwała w załączeniu).  

 
 

Ad. 4. 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy 

Powiatu Łańcuckiego na rok 2019 z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2013 r. 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Robert Szajnar Naczelnik Wydziału 

Edukacji i Spraw Społecznych w Łańcucie.  
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. 
Głosów w dyskusji nie było.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 16 radnych jednogłośnie (stan radnych 
wynosi 16 osób). Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad 
stwierdził, że Uchwała Nr XI / 239 / 2018 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie 
przyjęcia „Rocznego programu współpracy Powiatu Łańcuckiego na rok 2019 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2013 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie” została podjęta (uchwała w załączeniu).  

 
 

Ad. 5. 
Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia logo Powiatu Łańcuckiego. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Anna Duda – Świerk z Wydziału Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Pomocowych.  
Głosów w dyskusji nie było  
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Następnie Przewodniczący Rady Powiatu odczytał powyższy projekt uchwały 
i poddał go pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 16 radnych 
jednogłośnie (stan radnych wynosi 16 osób). Na podstawie wyników głosowania 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XI / 240 / 2018 Rady Powiatu 
Łańcuckiego w sprawie ustanowienia logo Powiatu Łańcuckiego została podjęta 
(uchwała w załączeniu).  

 
 

Ad. 7. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/55/2015 Rady Powiatu 

Łańcuckiego z dnia 23 czerwca 2015r. – Statutu Powiatu Łańcuckiego. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Marcin Mazur Radca Prawny.  
Radny Jan Magoń poinformował, że jest w posiadaniu urządzenia do głosowania 

imiennego, które może odsprzedać w bardzo atrakcyjnej cenie.  
 

Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji ds. zmian 
statutu Powiatu Łańcuckiego.  
 

Przewodniczący Rady Powiatu odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 
głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 17 radnych jednogłośnie (stan radnych 
wynosi 17 osób). Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad 
stwierdził, że Uchwała Nr XL / 241 / 2018 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie 
zmiany uchwały Nr XXXVII / 227 / 2018 z dnia 28 maja 2018 r. w sprawie zmiany 
uchwały Nr VIII/55/2015 Rady Powiatu Łańcuckiego z dnia 23 czerwca 2015 r. – Statutu 
Powiatu Łańcuckiego została podjęta (uchwała w załączeniu).  
 
 
Ad. 8. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2018. 
 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. Zmiany 
budżetu dotyczą zmiany dochodów w kwocie 72 144 zł i wydatków w kwocie 
72 144 zł.  

Głosów w dyskusji nie było.  
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 18 radnych jednogłośnie (stan radnych 
wynosi 18 osób). Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad 
stwierdził, że Uchwała Nr XL / 242 / 2018 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie 
zmiany budżetu powiatu na rok 2018 została podjęta (uchwała w załączeniu).  
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Ad. 9. 
Podsumowanie działalności Rady Powiatu Łańcuckiego i Zarządu Powiatu za 

okres V kadencji 2014 – 2018. 
 

Podsumowania dokonał Stanisław Panek Przewodniczący Rady Powiatu 
(statystyka w załączeniu do protokołu). Podziękował Radnym za pracę w Radzie 
Powiatu, godną postawę i bardzo dobre podejście do spraw samorządowych.  
 
 
Ad. 10. 

Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał 
Rady Powiatu z poprzedniej sesji. 

 
Pan Starosta Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac 

Zarządu Powiatu Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie 
z realizacji uchwał Rady Powiatu (sprawozdanie w załączeniu do protokołu).  

Ponadto pan Starosta poinformował na temat wyjazdu do Iraku do Kurdystanu 
w ramach misji gospodarczej, w której wzięło udział trzech Polaków i Irakijczyk, 
który po studiach zamieszkał w Polsce.  

 
Następnie Wicestarosta Barbara Pilawa – Kraus przekazała informację dotyczącą 

współpracy szkół zawodowych powiatu łańcuckiego z firmą EME AERO.  
EME Aero to inwestycja dwóch światowych marek – Lufthansa Technik i MTU 

Aero Engines. Firma będzie świadczyła usługi MRO  (konserwacja, przegląd oraz 
naprawa silników turbowentylatorowych). W Zakładzie EME Aero Sp. z o.o. 
docelowo zatrudnienie znajdzie ok. 800 pracowników. Firma przewiduje rozpoczęcie 
działalności w 2020 roku.  

Współpraca będzie polegać na utworzeniu kierunku lotniczego w szkołach 
powiatowych oraz uzyskaniu stypendiów dla uczniów oraz możliwość odbywania 
praktyk w zakładzie, szkolenia dla nauczycieli, wydanie skryptów do nauki 
technicznego języka angielskiego. Jest to bardzo duża szansa dla powiatowych szkół 
i otwiera bardzo dużo możliwości.  

 
 

Ad. 11. 
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
W punkcie tym nikt nie zabierał głosu.  
 

Ad. 12. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 
Nie zgłoszono uwag do protokołu. 
Radni poprzez głosowanie przyjęli protokół Nr XXXIX / 2018 z 14 września 

2018 r.  
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Ad. 13.  
Sprawy różne.  

 
W sprawach różnych Krzysztof Lepak Dyrektor DPS w Łańcucie wyraził słowa 

podziękowania za współpracę i wsparcie od Starosty, Zarządu Powiatu oraz Rady 
Powiatu.  
 
 
Ad. 14.  

Wręczenie pamiątkowego symbolu „Zasłużony dla Powiatu Łańcuckiego”. 
 
 

Wręczenia pamiątkowego symbolu „Zasłużony dla Powiatu Łańcuckiego” dokonali 
pan Starosta Adam Krzysztoń, Stanisław Panek Przewodniczący Rady Powiatu oraz 
Marek Uberman Wiceprzewodniczący Rady Powiatu. W związku z upływem kadencji 
pamiątkowy symbol zasłużony dla Powiatu Łańcuckiego otrzymali Anna Bis, Halina 
Golec, Barbara Pilawa – Kraus, Monika Roman, Maciej Biały, Jakub Reizer, Paweł 
Skoczowski, Jacek Szubart. 

Natomiast podziękowanie z grafiką Świętego Michała Archanioła otrzymali 
pozostali radni Wojciech Borcz, Tadeusz Gwizdak, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, 
Marian Kurek, Jan Magoń, Stanisław Panek, Karol Pelc, Jerzy Szczygieł, Marek 
Uberman oraz Agnieszka Rzepka. 

Radni podziękowali za współpracę na rzecz samorządu powiatowego V kadencji 
Rady Powiatu Łańcuckiego.  

 
Przewodniczący Rady dokonał podsumowania kadencji informując, że 16 lat był 

radnym powiatowym, w II kadencji był członkiem Zarządu Powiatu, później przez 
trzy kolejne kadencje pełnił funkcję przewodniczącego rady powiatu. Podkreślił, że 
był to dla niego wieki zaszczyt, cenił sobie współpracę z radnymi z wszystkich 
kadencji. Podziękował wszystkim za współpracę i za życzliwość. Stwierdził, że powiat 
łańcucki zostaje w dobrej kondycji. Przeprosił za niedopatrzenia. Życzył wszystkim 
przede wszystkim dużo zdrowia, spokoju oraz osiągniecia satysfakcji w zbliżających 
się wyborach.  

 
Następnie głos zabrała pani Wicestarosta, która stwierdziła, że dla niej była to 

szczególna kadencja, bo pierwsza kadencja w samorządzie. Podziękowała za 
współpracę, za to, że mogła się tak wiele nauczyć. Poinformowała, że obecnie podjęła 
decyzję o kandydowaniu na stanowisko Burmistrza Miasta Łańcuta. Natomiast na 
zakończenie kadencji życzyła zebranym wszystkiego dobrego.  

Pan Starosta złożył podziękowanie dla pani Barbary Pilawy – Kraus, stwierdzając, 
że pani Wicestarosta weszła w samorząd bardzo dobrze, chętnie pracowała i udzielała 
się poza godzinami urzędowania i uczestniczyła w uroczystościach weekendowych.  
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Ad. 15. 
Zakończenie. 

 
Stanisław Panek Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad zamknął obrady XL sesji Rady Powiatu Łańcuckiego.  
 
 
Sesja trwała od godz. 1200 do godz. 1330 
Na tym protokół zakończono. 
 
    Protokołowała        PRZEWODNICZĄCY 
                          Rady Powiatu Łańcuckiego 
  Renata Czechowicz 

           Stanisław PANEK  


